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Z á p i s 
z jednání Akademického senátu LF UK v Plzni  
5. 12. 2019; 15:00, ŠAF velká posluchárna 

 
 

Akademičtí pracovníci: Ing. Václav Babuška, Ph.D.; MUDr. Jan Barcal, Ph.D.; doc. MUDr. Jan Beneš, 
Ph.D.; doc. Ing. Jaroslav Hrabák, Ph.D.; doc. MUDr. Aleš Kroužecký, Ph.D.;  doc. MUDr. Václav 
Liška, Ph.D.;  prof. MUDr. Martin Matějovič, Ph.D.; doc. MUDr. Hynek Mírka, Ph.D.; doc. MUDr. 
Jitka Mlíková Seidlerová, Ph.D.; doc. MUDr. Jiří Moláček, Ph.D.; MUDr. Richard Pradl, Ph.D.; 
doc. MUDr. Tomáš Reischig, Ph.D.; doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D.; doc. MUDr. Jitka 
Švíglerová, Ph.D.; prof. MUDr. Mgr. Zbyněk Tonar, Ph.D.; PhDr. Dana Zdeňková; 

Studenti:  Truong Hoang Hieu; Otýlie Holá; MUDr. Anna Malečková; Christos Micopulos; Mgr. Bc. 
Patrik Mik; 

Omluveni: Beranová Eliška; Tollingerová Nela; Züglerová Lucie;  

Hosté: MUDr. Ježek, Ph.D.; Pešková Eva; Rott Jiří; prof. MUDr. Štengl, Ph.D.;  doc. MUDr. Zicha, 
CSc.;   

 

Program: 
 

1. Volba předsednictva Akademického senátu LFP 

2. Různé 

 

Kontrola a schválení zápisu z jednání AS LFP  

K zápisům z jednání 6.6.2019 a 26.9.2019 nevznesli členové AS připomínky a zápisy byly schváleny 
(jedná se o zápisy z období činnosti předchozího AS, které nemohly být schváleny na minulém zasedání 
pro nízkou účast senátorů. Nový AS odhlasoval 14 hlasy, že přistoupí k jejich schvalování.  Zápisy byly 
schváleny 15 senátory, 5 senátorů se zdrželo hlasování). 
 

Volby do AS LFP 

S výsledky voleb seznámila předsedkyně volební komise Mgr. Alena Holá: 
Volby proběhly v termínu 5.- 6.11.2019 

• ze 333 oprávněných voličů-akademiků se účastnilo voleb 139 (41,74%). Všechny hlasy byly 
platné. 2 kandidáti obdrželi stejný počet hlasů – senátor určen losem 

• z 2.169 oprávněných voličů-studentů se účastnilo voleb 385 (17,75%). 4 hlasy byly neplatné 
K průběhu voleb nebyly vzneseny žádné připomínky nebo stížnosti. 
 

Proděkan prof. MUDr. Štengl, Ph.D. jménem pana děkana i svým poděkoval členům minulého 
Akademického senátu a novému popřál úspěšnou činnost v nadcházejícím období. 
 

Komise pro tajné volby předsedy AS a místopředsedů ustavena ve složení: 
Mgr. Holá; doc. MUDr. Kroužecký, Ph.D.; MUDr. Malečková; prof. MUDr. Mgr. Tonar, Ph.D.;  

Volba předsedy AS: 
Jako jediný kandidát navržen doc. MUDr. Skalický, Ph.D., který kandidaturu přijal. 
Přítomno 21 senátorů, odevzdáno 20 hlasovacích lístků (doc. Skalický se vzdal hlasování).  
19 hlasy byl předsedou AS zvolen doc. MUDr. Skalický, Ph.D. (1 hlas byl neplatný). 
 

Volba místopředsedů AS: 
Navržení kandidáti: MUDr. Barcal, Ph.D.; doc. MUDr. Reischig, Ph.D.; Truong Hoang Hieu. 
Navržení svoji kandidaturu přijali. 
Přítomno 21 senátorů, odevzdáno 19 hlasovacích lístků (2 senátoři se vzdali hlasování). 
19 hlasy byli místopředsedy AS zvoleni:  
MUDr. Barcal, Ph.D. a doc. MUDr. Reischig, Ph.D. – akademická část 
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Truong Hoang Hieu – studentská část 

Zástupce studentů v Kolegiu děkana: Truong Hoang Hieu (alternace MUDr. Malečková) 
 
 
Různé 

Plánované termíny dalších zasedání AS: 

20. 2. 2020 od 15 hod 
23. 4. 2020 od 15 hod 
18. 6. 2020 od 15 hod 
 
Proběhlá hlasování per rollam – doc. MUDr. Skalický, Ph.D.: 

• hlasování o schválení nepovinných předmětů: volitelný předmět Masáže; volitelný předmět Letní 
kurz; volitelný předmět TV 3.r. a 4.r a 5.r..; volitelný předmět Zimní kurz (od 17.6.2019, hlasovalo 
18 členů AS, všech 18 členů s předloženým návrhem souhlasilo – Barcal, Skalický Adam, 
Zdeňková, Kroužecký, Kuncová, Moláček, Pradl, Novotný, Tonar, Chaloupka, Reischig, Rott, 
Pizinger, Hora, Beneš, Babuška, Hieu Truong Hoang, Bejček)  

• hlasování o schválení podmínek přijímacího řízení pro studium Dentistry (od 24.6.2019, hlasovalo 
22 členů AS, všech 22 členů s předloženým návrhem souhlasilo – Pešková, Skalický Adam, 
Zdeňková, Kroužecký, Hieu Truong Hoang, Beneš, Kuncová, Pradl, Bejček, Pizinger, Moláček, 
Chaloupka, Bajcurová, Skalický Tomáš, Novotný, Barcal, Reischig, Tonar, Liška, Matějovič, 
Babuška, Hora) 

• hlasování o schválení UniMeC II. etapa – zhotovitel stavby 2 – souhlas s uzavřením smlouvy o dílo 
s uchazečem, který podal ekonomicky nejvýhodnější nabídku do veřejné zakázky (od 2.7.2019, 
hlasovalo 20 členů AS, všech 20 členů s předloženým návrhem souhlasilo – Pešková,  Liška, Barcal, 
Beneš, Kuncová, Rott, Zdeňková, Skalický Adam, Kroužecký, Pradl, Moláček, Matějovič, Pizinger, 
Hieu Truong Hoang, Babuška, Bajcurová, Tonar, Hora, Novotný, Reischig) 

• hlasování o schválení opraveného termínu přijímacích zkoušek na další akademický rok (od 
9.7.2019, hlasovalo 19 členů AS. 18 členů s předloženým návrhem souhlasilo – Kroužecký, 
Bajcurová, Rott, Kuncová, Pizinger, Babuška, Bejček, Reischig, Zdeňková, Pradl, Novotný, Hora, 
Hieu Truong Hoang, Beneš, Moláček, Skalický, Tonar, Chaloupka; 1 členka se zdržela hlasování – 
Pešková) 

• hlasování o schválení termínu voleb do Akademického senátu (od 3.10.2019, hlasovalo 20 členů AS, 
všech 20 členů s předloženým návrhem souhlasilo – Pešková, Hora, Kuncová, Matějovič, Babuška, 
Hieu Truong Hoang, Tonar, Pradl, Moláček, Barcal, Pizinger, Novotný, Zdeňková, Reischig, 
Kroužecký, Liška, Rott, Beneš, Skalický Adam, Sajdlová) 

• hlasování o schválení žádosti doc. Kroužeckého o změnu názvu Ústavu tělovýchovného lékařství na 
nový název Ústav sportovní medicíny a aktivního zdraví (od 3.10.2019, hlasovalo 19 členů AS, všech 
19 členů s předloženým návrhem souhlasilo – Liška, Pešková, Tonar, Hora, Kuncová, Reischig, 
Matějovič, Babuška, Hieu Truong Hoang, Rott, Pradl, Moláček, Pizinger, Barcal, Novotný, 
Zdeňková, Beneš, Skalický Adam, Sajdlová) 

• hlasování o schválení návrhu na rozdělení hospodářského výsledku 2018 (od 20.11.2019, hlasovalo 
15 členů AS, všech 15 členů s předloženým návrhem souhlasilo – Barcal, Babuška, Reischig, 
Kroužecký, Liška, Hora, Matějovič, Novotný, Beneš, Pradl, Pizinger, Rott, Tonar, Hieu Truong 
Hoang, Kuncová) 

• hlasování o vyjádření ke stanoviskům, vyplývajícím ze setkání členů akademické obce LFP 
s děkanem LFP- reakce na „Univerzitní okupační stávku za klima“ a ke kauze Česko-čínského centra 
UK (od 20.11.2019, hlasovalo 14 členů AS,  všech 14 členů s předloženými stanovisky souhlasilo 
(Kroužecký, Babuška, Kuncová, Tonar, Rott, Pizinger, Novotný, Beneš, Hora, Pešková, Liška, Hieu 
Truong Hoang, Pradl, Matějovič)   
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Zpráva ze zasedání AS UK – MUDr. Ježek, Ph.D. 

MUDr. Ježek seznámil členy AS předem písemně s informacemi z jednání AS UK, otázku problémů 
kolem financování obšírněji rozvedl ústně. 

Problémy s financováním některých stavebních projektů UK – plánováno posílení selhávajícího Odboru 
výstavby RUK. Vedení LFP má podporu JM rektora a intenzivně jedná o možnostech získání 
chybějících prostředků na dostavbu UniMeC s rektorátem; v prosinci je očekáván posun jednání jak 
mezi LFP a RUK, tak mezi UK a MŠMT. 

JM rektor hovořil se senátory o kauze Česko čínského centra, seznámil je s auditem pohybů financí mezi 
obviněnou firmou a RUK. ČČC bylo zrušeno a jeho tajemník s několika zaměstnanci opustil UK. 

Jednání zástupců petice Univerzity za klima bylo konstruktivní. K dalším praktickým návrhům bylo 
vyzváno Centrum pro otázky životního prostředí UK. 

 
Zástupci AS v Komisi pro posuzování nominací Ceny Jaroslava Slípky 

Navržení kandidáti:  
doc. MUDr. Václav Liška, Ph.D.; prof. MUDr. Mgr. Zbyněk Tonar, Ph.D. (akademická část) 
Otýlie Holá; Christos Micopulos; Mgr. Bc. Patrik Mik (studentská část) 

Hlasování:  
pro  16 
proti  0 
zdrželi se hlasování  4 

Akademický senát LFP schvaluje, aby se navržení senátoři stali zástupci AS v Komisi pro posuzování 

nominací Ceny Jaroslava Slípky. 
 
 
Zapsala: Jitka Nováková 
Předseda AS: doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D. 


